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A classic of American fiction, memorializing the traditions, manners and dialect of
Maine coast natives at the turn of the 20th century. In luminous evocations of their
lives, Maine-born Jewett created startlingly real portraits of individual New Englanders,
and a warm, humorous and compassionate vision of New England character.
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to live each day with dignity “The days were few then at Dunnet Landing，and I let
each of them slip away unwillingly as a miser spends his coins.”
临近毕业时/假期即将结束返校返工前 的我

-----------------------------
越看越喜欢，淡淡的~有点愁，但也不是很愁~

-----------------------------
非常文艺的语言

-----------------------------
充满诗意的记叙，最喜欢bowden家聚会，太有感染力～

-----------------------------
和原来的预设太不一样了，我还以为是一本以女性为主题的小说呢

-----------------------------
旅行 从陌生的地点、小人物中找到真实的感动 很久没找到这么舒服的小说了。

-----------------------------
絮絮叨叨的叙述。水墨画。

-----------------------------
A collection of sketches, telling life stories in Dunner Landing, a coastal village in East
Maine. I need more patience for various herbs and dialects.

-----------------------------
与世无争的新英格兰人，草药师，老船长，感情受挫独隐孤岛的女人，每个人都有一段
悠长的往事，看似波澜不惊，却暗潮汹涌，你要学会如何去听。
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